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Sent: Mon 4112/2021 9:10:04 AM

Subject: RE: Lareb: opschalen en verzoek vervolgonderzoek

Received: Mon 4/12/2021 9:10:04 AM

HoIEKECE

Met PG is juist afgesproken dat wij de financiering dragen voor dergelijke uitgaven rondom de COVID-19 vaccinatie. Zij zijn van

deze opschaling op de hoogte en hebben aangegeven dat dit bij ons ligt.
Qua vervolgonderzoek weet ik nu even niet hoe ik dit verder moet brengen, het lijkt me wel wenselijk dat ook naar 60+ gekeken
wordt en dat de meldingen die nu nog binnenkomen ook worden uitgezocht.

Groet,

van: BE] BE (BED BEE e minvws.ni>

Verzonden: maandag 12 april 2021 10:36

Aan: =F EES A. 1. @minvws.nl>; BEE 5 120) <ERFE@minvws.nl>; IEAFEE (E.BE
ob fs

A.

a
nl>; [EAE Rs 2c 15.1. PERN (@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Lareb:whom en verzoekSmee

+IEEE

Dank voor het bericht. In mijn ogen geen gekke aanvulling op de begroting. Grootste deel naar flex-pool die ook weer kleiner

kan worden als dat weer kan. PG gaat over de Lareb-begroting, dus graag met PG schakelen.

Vervolgonderzoek: vanwege de dynamiek op dit onderwerp zonder meer wenselijk. Maar nu dit vaccin niet meer wordt toegepast
<60 is het de vraag of het nog steeds heel zinvol is. Heb ik niet meteen een beeld bij.

Groet, IRAE
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